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Sammanträdesdatum 

2022-04-13 
 

 

  
 
Plats och tid Ronnebysalen, Stadshuset kl. 08:30—15:35 

Beslutande Ledamöter 

Se särskild förteckning 

 Ersättare 

Se särskild förteckning 

Övriga närvarande Se särskild förteckning 

Justerare Stefan Österhof (S) 

Justeringens plats och tid Digital justering, Nämndsekretariatet, Kommunledningsförvaltningen 2022-04-21  
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer §§ 67-86 
 RosMarie Ronnehed  

 Ordförande 

  

 
Åsa Evaldsson (M) 

 

 Justerare 

  

 
Stefan Österhof (S) 

 

 
 ANSLAG/BEVIS 

Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Beslutsinstans Utbildningsnämnden 

Sammanträdesdatum 2022-04-13 

Datum då anslaget sätts upp 2022-04-22   

Datum då anslaget tas ned 2022-05-16 

Förvaringsplats för protokollet 

Kanslienheten, Kommunledningsförvaltningen, Stadshuset, Ronneby.  
Närarkiv två år, därefter Ronneby kommunarkiv, Bräkne-Hoby. 

 

Underskrift 

  

 
RosMarie Ronnehed 
Nämndsekreterare UN 
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Närvarolista 

Beslutande  

Ledamöter Åsa Evaldsson (M), Ordförande 
Lars Sager (M) 
Silke Jacob (C), 1:e vice ordförande 
Lars-Olof  Wretling (L)   §§67--85 
Stefan Österhof (S), 2:e vice ordförande  
Rune Kronkvist (S) 
Mikael Carlén (MP) 
Tony Holgersson (SD) 
 

Tjänstgörande ersättare Kenth Carlsson (M)  §§67--85 
Sviatlana Leuchuk (M)  §§67--85 
Johnny Håkansson (S) 
Martin Moberg (S)  §§67--85 
Jesper Grönblad (SD) 
 

Övriga närvarande  

Ersättare Louise  Edlund (M) 
Robin Bowin (V) 
 

Tjänstemän Tobias Ekblad, förvaltningschef 
RosMarie Ronnehed, nämndsekreterare UN 
Jeanette Mauritzsson, ekonom 
Gunilla Johansson, ekonom 
Ronny Mattsson, verksamhetschef gymnasiet 
Charlotte Kansikas, verksamhetschef grundskola 
Ann-Charlotte Wernered, verksamhetschef förskola 
Erica Hallberg, verksamhetsutvecklare UF 
Åsa Direnius, verksamhetsutvecklare Kunskapskällan 
Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
Annika Forss, kvalitetsutvecklare 
 

Övriga -- 
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§ 67 Dnr 2022-000023 004 

Fastställande av dag för justering 

 

Sammanfattning  

2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare 

jämte nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera 

utbildningsnämndens protokoll under mandatperioden 2019-2022. 

2:e vice ordf Stefan Österhof (S) utses jämte ordföranden justera dagens 

nämndsprotokoll; inkl det omedelbart justerade nämndsprotokollet. 

      

Bedömning 

Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 

      

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden föreslås besluta; 

1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2022-04-13. 

2.  att nämndsprotokollet justeras 2022-04-21 genom digital signering. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S). 

 

Beslut 

 

Utbildningsnämnden beslutar; 

1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2022-04-13. 

2.  att nämndsprotokollet justeras 2022-04-21 genom digital signering. 

 

________________ 
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Exp: 

Akten 
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§ 68 Dnr 2022-000024 004 

Godkännande av dagordning 

 

Sammanfattning  

Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i Ordförandeberedning 

och Beredningsutskott.  

Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med kallelseutskick. 

      

Bedömning 

Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för nämndssammanträdet 

2022-04-13.   

      

Beslut 

 

Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 69 Dnr 2022-000170 619 

Beg om yttrande avs Remiss förslag till föreskrifter om 
ändring av Skolverkets föreskrifter (SKOLFS 2021:28) 
om fjärrundervisning och allmänna råd till 
föreskrifterna. Information. Omedelbar justering. 

 

Sammanfattning  

Begäran om remissyttrande inkom 2022-03-24 gällande förslag till 

föreskrifter om ändring av Skolverkets föreskrifter (SKOLFS 2021:28) om 

fjärrundervisning och allmänna råd till föreskrifter. Ärendet diariefördes 

samma dag och överlämnades till handläggare.  

Sista svarsdatum var angivet till 2022-04-22 och med anledning av att 

utbildningsnämnden sammanträder 2022-04-13 togs kontakt med Skolverket 

för att få respit med besvarandet då svarstiden var snävt hållen. Detta ställde 

sig Skolverket avvisande till. 

.     

Bedömning 

Då det framkom att Kommunstyrelsens au sammanträder 2022-04-25 och 

Kommunstyrelsen 2022-05-06 gjordes bedömningen att en omedelbar 

justering inte hade någon påverkan på svarstiden. Utbildningsförvaltningen 

och nämnden vill i möjligaste mån svara på de remisser som inkommer men 

avstår i detta fallet, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 

Kommunledningsförvaltningen kommer att meddelas om beslutet att avstå 

besvara remissen pg a för snävt hållen svarstid. 

     

Förslag till beslut 

Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till dagens protokoll och 

att kommunledningsförvaltningen meddelas att man avstår från att besvara 

remissen. 

Utbildningsförvaltningen och nämnden vill i möjligaste mån svara på de 

remisser som inkommer, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 

Demokratiprocessen tar mer tid i anspråk i kommunen än vad som ges 

utrymme för i detta fallet, varför nämnden avstår besvara remissen. 
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Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 

Stefan Österhof (S), nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att utbildningsnämnden tar 

informationen till dagens protokoll och att kommunledningsförvaltningen 

meddelas att man avstår från att besvara remissen. 

Utbildningsförvaltningen och nämnden vill i möjligaste mån svara på de 

remisser som inkommer, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 

Demokratiprocessen tar mer tid i anspråk i kommunen än vad som ges 

utrymme för i detta fallet, varför nämnden avstår besvara remissen. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

bifalla föreliggande förslag till beslut och att kommunledningsförvaltningen 

meddelas att man avstår från att besvara remissen.     

 

Beslut 

 

Utbildningsnämnden avstår från att besvara remissen då svarstiden varit för 

snävt hållen. 

Utbildningsnämnden tar informationen till dagens protokoll och 

kommunledningsförvaltningen meddelas att man avstår från att besvara 

remissen. 

Utbildningsförvaltningen och nämnden vill i möjligaste mån svara på de 

remisser som inkommer, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 

Demokratiprocessen tar mer tid i anspråk i kommunen än vad som ges 

utrymme för i detta fallet, varför nämnden avstår besvara remissen. 

 

Ärendet är omedelbart justerat. 

________________ 
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Exp: 

Kommunledningsförvaltningen 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Lova Necksten, kvalitetsutvecklare 

Akten 
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§ 70 Dnr 2022-000177 041 

Uppföljning av budget mars 2022. Redovisning. 

 

Sammanfattning  

Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger i sina kommentarer; 

Prognosen efter mars månad visar på ett underskott på 11 828 tkr. Det är en 

förbättring med ca 3 700 tkr sedan förra månaden.  

Den förbättrade prognosen beror i första hand på ökade intäkter gällande 

sjuklöner, migrationsintäkter och statsbidrag men också genom att både 

förskola, grundskola och gymnasieskola/VUX genom personalöversyner 

kunnat minska kostnaderna inför hösten.       

 

Bedömning 

Fortfarande pågår en översyn av organisationen för att kunna hämta in 

besparingskravet på ca 14,5 Mkr. De centrala medel på ca 3 400 tkr för 

fristående förskolan i Kallinge hoppas vi kunna ta i anspråk vilka också 

kommer påverka prognosen på ett positivt sätt. 

Diskussion fördes kring ev oförutsedda kostnader om flyktingar anländer 

från Ukraina i stor omfattning och hur dessa skall redovisas i budget. 

Resultaträkning för Utbildningsnämnden genomgicks och kommenterades på 

verksamhets- och enhetsnivå, liksom nettokostnad per verksamhet. (Vht 411 

förskola, vht 421 fritids, vht432 grundskola och vht 442 Vux, liksom 

interkommunala ersättningar (IKE). 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 

nämndsledamot Lars-Olof Wretling (L). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att redovisningen tas till dagens 

protokoll.      
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Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

redovisningen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 

 

Redovisningen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Ekonomienheten 
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§ 71 Dnr 2022-000035 041 

Budgetprocess för Utbildningsnämnden under året 
2022. 

 

Sammanfattning  

Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde för pågående processer. 

Besparing pg a minskat antal barn inom förskolans verksamheter noteras. 

Det avvikande budgetresultatet -11,9 Mkr motsvarar ca 1,5% av den totala 

budgeten. 

      

Bedömning 

Den av verksamhetschef Lotta Wernered pågående översynen av förskolan 

ger viss kostnadsreducering, då minskat antal barn redovisas för förskolorna 

Räven, Mumindalen samt paviljongerna vid Junibacken och Espedalsskolan. 

Översynen kommer att omfatta samtliga förskolor pg a minskat barnantal. 

Inom grundskolan pågår översyn av lokaler Soft Center, lönetillägg, 

bussning och Räven fritidshem. 

Diskussion fördes kring behöriga och legitimerade lärare, 

kompetensförsörjning, rekrytering av lärarpersonal, elevresultat, 

fjärrundervisning och bussning av elever. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 

Stefan Österhof (S), nämndsledamot Lars Sager (M). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.      
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Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 72 Dnr 2022-000089 600 

Information om elevantal inom grundskolan. 

 

Sammanfattning  

Ronneby kommun har idag grundskolor såväl i de centrala delarna av 

kommunen, som på landsbygden. Denna rapport syftar till att visa på hur 

skolorna idag möter det efterfrågade behovet, samt hur prognosen ser ut på 5 

års sikt.  

      

Bedömning 

 

I denna sammanställning visas elevunderlaget läsåret 2021/22 samt prognos på 5 års 

sikt. Kartorna visar på samma sätt hur grundskolorna i respektive område klarar att 

hantera det elevunderlag som tillhör upptagningsområdet – nu och på 5 års sikt.  
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PROGNOS PÅ LÄNGRE SIKT, 5 ÅR 

 

Läsåret 2024/25 är nya Snäckebacksskolan klar och det omfattande projektet 

Framtidens skolor är därmed avslutat.  

 

 

Diskussion fördes kring upptagningsområden. Numerär/Kapacitet för 

respektive skola i centralort och ytterområden efterfrågas, liksom statistik 

kring integrationen.         
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Förslag till beslut 

Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet.     

 

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 

Stefan Österhof (S), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Tony Holgersson 

(SD) och Lars-Olof Wretling (L). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll, samt att återkommande rapportering sker två gånger/år; februari – 

september;  

Rapporteringen ska innefatta hur många elever resp skola kan ta emot, samt 

specificera vad som är under- resp överkapacitet. Därutöver en plan för 

Snäckebacksskolan och Parkdalaskolan fr o m år 2024 då antalet lediga 

platser är stort enligt prognos. Rapporteringen ska påföras årshjulet.     

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll; samt att samt att återkommande 

rapportering sker två gånger/år; februari – september;  

Rapporteringen ska innefatta hur många elever resp skola kan ta emot, samt 

specificera vad som är under- resp överkapacitet. Därutöver en plan för 

Snäckebacksskolan och Parkdalaskolan fr o m år 2024 då antalet lediga 

platser är stort enligt prognos. Rapporteringen ska påföras årshjulet.     

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Återkommande rapportering sker två gånger/år; februari – september; 

Rapporteringen ska innefatta hur många elever resp skola kan ta emot, samt 

specificera vad som är under- resp överkapacitet. Därutöver en plan för 

Snäckebacksskolan och Parkdalaskolan fr o m år 2024 då antalet lediga 

platser är stort enligt prognos.  

Rapporteringen ska påföras årshjulet.     

________________ 
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Exp: 

Charlotte Kansikas, Vch Grundskola 

Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare 
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§ 73 Dnr 2022-000085 109 

Beg om remissyttrande avs MEDBORGARFÖRSLAG 
om kommunens öppna marker som kräver mer betande 
djur, samt förslag till styckarutbildning. 

 

Sammanfattning  

Rektor Boel Forslund, Blekinge Naturbruksgymnasium, och Bo Börjesson, 

chef Hoby Lant- och Skogs, uppger följande i sitt svarsyttrande gällande 

Medborgarförslag om kommunens öppna marker som kräver mer betande 

djur, samt förslag till styckarutbildning (EA2-199); 

   

Våra (Ronneby kommuns) öppna marker kräver mer betande 
djur 

Redan idag är det svårt hitta betande djur till kommunens marker. Mycket 

går obetat. Finns någon plan på att ändra detta framöver?  

Mina förslag är följande:  

- se till att det finns vatten på de marker som ska betas. Sommarledning, 

vattentank, gräva damm? En djurägare ska inte behöva tänka på den frågan.  

- på all kommunal mark som betas SKA man ha tydliga skyltar om vem äger 

djuren. Blir mycket lättare påtala problem då. Något som också privata 

markägare borde ta efter.  

- utöka boskapen på naturbruksskolan i Hoby. Dessa djur skulle kunna beta 

av mycket på kommunal mark.  

- på samma skola bör man snarast sätta igång med utbildning kring styckning 

av djur. Att lära ut detta viktiga hantverk på rätt sätt är a och o. Snart har vi 

ingen som kan det.  

Här finns framtiden för att Ronneby ska kunna behålla sin öppna natur och 

dessutom verkligen svara upp emot målet med biologisk mångfald. 

Kommunen måste också aktivt arbeta för att underlätta det småskaliga 

djurhållandet av tamboskap. Grisar är exempelvis fantastiska på att 

förändra och förbättra marker. Utnyttja potentialen! 

   

Bedömning 

Svar från Blekinge Naturbruksgymnasium till de två icke kursiva frågor som 

är riktade till oss: 

Vi på Blekinge Naturbruksgymnasium ser positivt på förslaget men för att vi 

skall kunna genomföra medborgarförslaget krävs stora förändringar.  
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 Att öka boskapen kräver nya stallar, de befintliga stallarna är fullsatta. 

Mer boskap kräver även mer foder vilket kräver mer åkermark. Mer 

åkermark är svårt att komma över. Det är en begränsad resurs i området. 

Förvisso äger kommunen en del mark men den är utarrenderad till andra 

lantbrukare. 

 

 Denna fråga har redan utretts på Blekinge Naturbruksgymnasium. 

Styckningsutbildningen går tyvärr inte att integrera i Naturbruks-

programmet då kurserna inom styckning inte får erbjudas. Det är endast 

Restaurang- och livsmedelsprogrammet som får erbjuda dessa kurser. 

Vi tror även att utbildningen inte lockar de yngre utan bör erbjudas som 

en vuxenutbildning. Vi har lyft frågan med vuxenutbildningen i Ronneby 

och där ligger diskussionen just nu. Denna utbildning kräver 

nybyggnation, personal, djur och praktikplatser bland annat. 

 

De två övriga kursiva frågorna kan vi inte besvara då de inte faller under vårt 

ansvarsområde. 

   

Förslag till beslut 

Föreslås att utbildningsnämnden antar föreliggande yttrande som sitt eget 

och hänskjuter detsamma till Kommunfullmäktige för beslut. 

      

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 

nämndsledamot Lars-Olof Wretling (L). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget och ställer 

frågan om utbildningsnämnden kan anta yttrandet som sitt eget och 

hänskjuta detsamma till Kommunfullmäktige för beslut. 

2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat anta 

yttrandet som sitt eget och hänskjuta detsamma till Kommunfullmäktige för 

beslut. 
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Beslut 

 

Utbildningsnämnden beslutar anta yttrandet som sitt eget och hänskjuta 

detsamma till Kommunfullmäktige för beslut. 

 

________________ 

 

 

Exp: 

Kommunstyrelsen 

Ronny Mattsson, Vch Gymnasiet 

Boel Forslund, Rektor Blekinge Naturbruksgymnasium 

Bo Börjesson, Chef Hoby Lant och Skogs 
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§ 74 Dnr 2022-000172 007 

Information ang Revisionsplan 2022.  

 

Sammanfattning  

Av Kommunfullmäktige antagen Revisionsplan för år 2022 delgavs 

utbildningsnämndens ledamöter och ersättare. 

Revisorerna ska pröva 

- Om verksamheten sköts på ett ändamålsenligt sätt, 

- Om verksamheten sköts på ett ekonomiskt tillfredsställande sätt 

- Om räkenskaperna är rättvisande, samt 

- Om den interna kontrollen är tillräcklig. 

Revisorerna genomför under revisionsåret grundläggande granskning, 

lagstadgad granskning samt fördjupade granskningar. 

Härutöver arrangerar EY utbildningsdagar för de förtroendevalda 

revisorerna. Under pandemin har EY istället arrangerat digitala 

utbildningstillfällen. 

Under år 2022 kommer EY fortsatt att genomföra digitala utbildnings-

tillfällen. Revisorerna genomför vidare en planeringsdag per år. 

     

Bedömning 

Utifrån ovan redogörelse av riskanalysens utfall har revisionen beslutat att 

genomföra följande fördjupade granskningar och förstudier 2022:  

Nr  Riskområden  

23  Funktionshinderpolitiskt program 

och daglig verksamhet  

15  KS styrning, uppföljning och 

samordning (förstudie)  

1  Kompetensförsörjning vård- och 

omsorgsnämnden (förstudie)  

3  Fastighetsunderhållet i kommunen  

18  Psykisk ohälsa  
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Av uppföljande granskningar gällande 2020 års granskningar noteras; 

- Kompetensförsörjning 

- Lokalförsörjningsprocessen – förskolor 

- Digitaliseringsarbetet 

- Kommunens planering av olika boendeformer för äldre 

- Beredning av VA-taxan 

- Granskning av bolagsstyrelsernas hantering av ABL och KL 

(lekmannarevision) 

      

Förslag till beslut 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) föreslår att beslutade granskningar och 

förstudierna för 2022 tas till protokollet som information till UN. 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten 
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§ 75 Dnr 2022-000093 639 

Nämndsinformation gällande Kunskapskällan. 

 

Sammanfattning  

Åsa Direnius, nytillträdd verksamhetsutvecklare på Kunskapskällan, 

presenterade sig för utbildningsnämnden samt informerade om 

Kunskapskällans uppdrag. 

      

Bedömning 

Ronneby Kunskapskälla är ett kommunalt lärcentrum med regional utblick, 

vars uppdrag är att höja kompetensnivån i Ronneby och Blekinge, med fokus 

på arbetslivets behov.  

Kunskapskällan ska komplettera andra utbildningsaktörer i länet, aldrig 

konkurrera. Utbildningar erbjuds i samverkan med andra 

utbildningsanordnare, med hjälp av olika distanslösningar. 

Kunskapskällan ska vara en verksamhet som är känd för att erbjuda 

efterfrågade, eftergymnasiala utbildningar med hög kvalitet i regionen. 

Kunskapskällans ledord är Välkomnande, Engagerat, Professionellt. 

Generellt kan sägas att Ronneby Kunskapskälla består av tre ben; 

- Utbildningar via högskola/universitet 

- Yrkeshögskola 

- Uppdragsutbildning 

Samarbete sker med Linköpings och Jönköpings universitet. Planerad 

förskollärarutbildning i samarbete med Linköpings universitet med ett 

planerat årligt intag på ca 25 förskollärarstudenter fr o m hösten 2022. 

Fristående kurser i pedagogik och psykologi på vardera 30 hp sker i 

samarbete med Jönköpings universitet. 

Inom yrkeshögskola pågår utbildningar som medicinsk sekreterare, 

byggproduktionsledare, programvarutestare och redovisningsekonom. 

Planering av 2023 års utbud av yrkesutbildningar pågår. 

Uppdragsutbildning erbjuds för yrkesverksamma/arbetsgivare och utgör ett 

komplement till högskola och yrkeshögskola. Uppdragsutbildningen är ett 

viktigt inslag för att stötta det livslånga lärandet. 
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Statistik över antal studenter över tidsperioden 2015/2016 tom 2024/2025 

delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 

För studenter som läser en utbildning eller kurs på något annat lärosäte är det 

möjligt att skriva sina tentor hos Ronneby Kunskapskälla. För studenter som 

är folkbokförda i Ronneby och/eller registrerade som studenter på 

Kunskapskällan är det gratis att skriva sin tenta hos Ronneby Kunskapskälla, 

övriga betalar 500 :-  i enlighet med taget politiskt beslut.  

I den nya regionala utvecklingsstrategin – Växtplats Blekinge – handlar ett 

av de två strategiska områdena om ett expansivt näringsliv och god 

kompetensförsörjning. Verksamheten på Kunskapskällan matchar väl in i 

utvecklingsområdet god kompetensförsörjning. 

Ronneby Kunskapskällans vision är att vara en verksamhet som är känd för 

att erbjuda efterfrågade, eftergymnasiala utbildningar med hög kvalitet i 

regionen. 

    

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 

Stefan Österhof (S), nämndledamöterna Lars Sager (M) och Lars-Olof 

Wretling (L) samt tjänstgörande ersättare Johnny Håkansson (S). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.        

 

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

Exp: 

Åsa Direnius, verksamhetsutvecklare Kunskapskällan   
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§ 76 Dnr 2021-000461 192 

Beg om remissyttrande gällande Motion från Peter 
Bowin (V) och Omid Hassib (V) om införande av 
skolfrukost på högstadieskolorna i kommunen 

 

Sammanfattning  

Vänsterpartiet i Ronneby har genom Peter Bowin (V) och Omar Hassib (V) 

lämnat in nedanstående motion till kommunfullmäktige som remitterat 

motionen till utbildningsnämnden för yttrande: 

Motion om införande av skolfrukost på högstadieskolorna i kommunen.  

 

Barnfattigdom och klasskillnader slår hårt mot våra unga. Vi i 

Vänsterpartiet tycker därför att skolan ska ta sitt kompensatoriska uppdrag 

på allvar och se till att inget barn behöver gå hungrigt genom en skoldag. 

Därför motionerar vi om att varje elev på högstadiet ska erbjudas frukost i 

skolan. Liksom skollunch behöver alla äta frukost för att orka med 

skoldagen, därför borde även frukost serveras i skolan. Att frukosten är 

dagens viktigaste måltid vet de flesta. Det ändrar inte det faktum att många, 

särskilt barn i högstadieåldern, slarvar särskilt mycket med just detta mål. 

Vad följderna blir vet vi också; det är numera vetenskapligt bevisat att både 

ork, uthållighet och koncentration blir avsevärt sämre, och lektionerna 

därmed mycket bråkigare än de behöver vara, om det slarvas med 

matintaget, och då speciellt när det gäller frukosten. 

 

I flera år har man testat olika frukostprojekt i olika skolor. Alla med samma 

resultat: Eleverna blir mer koncentrerade och presterar bättre. Detta var 

också resultatet i Ronneby där man provade skolfrukost ett par terminer 

under 2009- 2010. - Inom den internationella forskningen finns en stor 

samstämmighet om att bra mat i samband med skoldagen leder till bland 

annat förbättrad koncentration, ökad närvaro och ökat välbefinnande. 

 

Dessutom visar forskningen att de barn som äter en ensidig kost hemma lär 

sig att äta mer varierat i skolan. Den kostnad som det skulle innebära för 

kommunen att erbjuda alla elever gratis frukost i skolan skulle med råge 

"betala sig" i form av lugnare lektioner, lägre sjukfrånvaro, bättre 

skolprestationer och friskare barn! Sammantaget skulle det bidra till att 

förbättra skoldagen i sin helhet. Vänsterpartiet anser därför att det är hög 

tid att det kompensatoriska uppdraget tas på allvar av politiken genom att 

erbjuda skolfrukost. Vänsterpartiet föreslår därför att det ska tas fram 

förslag för hur skolorna kan erbjuda frukost åt eleverna. 
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Bedömning 

Intentionerna i motionen är goda och såväl forskning som beprövad 

erfarenhet visar att det är gynnsamt med skolfrukost ur många perspektiv. 

Frukosten räknas dock inte som skolmåltid och ligger således inte på skolans 

ansvar att servera. 

 

Motionen hänvisar till skolans kompensatoriska uppdrag. I skolans 

kompensatoriska uppdrag ingår det att skapa förutsättningar för alla elever 

att nå målen med utbildningen. I Skollagen (4 § 1 kap) står det att ” I 

utbildningen ska hänsyn tas till barns och elevers olika behov. Barn och 

elever ska ges stöd och stimulans så att de utvecklas så långt som möjligt. En 

strävan ska vara att uppväga skillnader i barnens och elevernas 

förutsättningar att tillgodogöra sig utbildningen.” 

 

För att få en tydligare bild av hur vi ska tolka elevernas behov och olika 

förutsättningar i det här sammanhanget tar vi hjälp av Skolverket. De nämner 

bland annat extra anpassningar och särskilt stöd samt lovskola och läsa, 

skriva, räkna-garantin som kompensatoriska insatser. Det vill säga insatser 

som handlar om att anpassa själva undervisningen efter elevernas behov. 

 

I tider när skolan måste prioritera sina insatser behöver insatser kopplade till 

undervisningen komma i första hand. Kostnaden för att införa skolfrukost är 

svår att beräkna, eftersom vi inte vet hur många elever som skulle nyttja den. 

Men om vi kalkylerar med att hälften av eleverna skulle nyttja möjligheten 

till frukost skulle den totala kostnaden per år landa på 1 043 605 kronor. I 

den kostnaden ligger såväl kostnad för livsmedel som för personal (källa: 

kostenheten).  

      

Förslag till beslut 

Föreslås att utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att föreslå 

kommunstyrelsen att avslå motionen med motiveringen att skolfrukost inte 

är en del av skolans kompensatoriska uppdrag och att det saknas medel i 

verksamhetens budget för att kunna erbjuda eleverna på högstadiet frukost. 

    

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C),  2:e vice ordf 

Stefan Österhof (S),  nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD) och Lars 

Sager (M), tjänstgörande ersättare Martin Moberg (S), samt ersättaren Robin 

Bowin (V). 
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Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 

 

2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar att beslutets formulering ändras till;  

att utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att avslå motionen med motiveringen att det 

skulle skapa en konstig situation på våra skolor då vi saknar rena 

högstadieskolor samt att det saknas ekonomiska förutsättningar för 

genomförande.  

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden bifallit 

föreliggande tjänsteförslags yttrande. 

Omröstning begärs. 

De ledamöter som bifaller tjänsteförslaget röstar ja. De ledamöter som 

bifaller 2:e vice ordf Stefan Österhofs (S) yrkande att ändra 

beslutsformuleringen röstar nej. 

 

Beslutande   Ja Nej Avstår 

Åsa Evaldsson, ordf (M)   X 

Lars Sager (M)   X 

Kenth Carlsson (M) tjg.ers. X 

Silke Jacob (C), 1:e vice ordf X 

Lars-Olof Wretling (L)    X 

Stefan Österhof (S), 2:e vice ordf.  X 

Rune Kronkvist (S)   X 

Johnny Håkansson (S) tjg.ers  X 

Martin Moberg (S) tjg.ers   X 

Mikael Carlén (MP)    X 

Tony Holgersson (SD)   X 

Svetlana Leuchuk (C) tjg.ers X 

Jesper Grönblad (SD) tjg.ers X 
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Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen 

med motiveringen att skolfrukost inte är en del av skolans kompensatoriska 

uppdrag och att det saknas medel i verksamhetens budget för att kunna 

erbjuda eleverna på högstadiet frukost. 

      

Omröstningsresultat 

Omröstningsresultatet blev 8 ja-röster mot 5 nej-röster.  

 

Reservationer 

S-Gruppen och Mikael Carlén (MP) reserverar sig mot beslutet. 

 

Beslut 

 

Utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att avslå motionen med motiveringen att skolfrukost 

inte är en del av skolans kompensatoriska uppdrag och att det saknas medel i 

verksamhetens budget för att kunna erbjuda eleverna på högstadiet frukost. 

 

________________ 

 

 

Exp: 

Kommunstyrelsen 

Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 

 

 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
d9

a9
56

b2
-f

8e
6-

40
0c

-a
66

4-
1c

ee
02

a1
8c

09



 

Utbildningsnämnden 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

30(48) 
2022-04-13  

 

  
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 77 Dnr 2022-000129 612 

Beg om remissyttrande avs Ansökan om godkännande 
som huvudman för nyetablering av en fristående 
gymnasieskola vid Realgymnasiet i Karlskrona; i 
Karlskrona kommun 2022:750. Remiss från 
Skolinspektionen. 

 

Sammanfattning  

Lärande i Sverige AB har hos Skolinspektionen (Skolinspektionens dnr 

2022:750) ansökt om godkännande som huvudman för en nyetablering av en 

fristående gymnasieskola vid Realgymnasiet i Karlskrona kommun från och 

med läsåret 2023/2024. Ronneby kommun har getts möjlighet att yttra sig 

över ansökan i enlighet med 2 kap. 5§ skollagen (2010:800). I yttrandet bör 

det framgå en beskrivning över vilka ekonomiska, organisatoriska och 

pedagogiska konsekvenser som den planerade utbildningen kan leda till på 

lång sikt. Med lång sikt avses cirka fem till sex år. 

 

Lärande i Sverige AB har hos Skolinspektionen ansökt om att fr.o.m. läsåret 

2023/2024 få starta utbildningarna: 

 

- Naturbruksprogrammet (inriktning djurvård) 

- Naturbruksprogrammet (inriktning hästhållning) 

- Naturbruksprogrammet (inriktning naturturism) 

 

Den kommunala gymnasieskolan Blekinge Naturbruksgymnasium 

tillhandahåller totalt 80 utbildningsplatser på naturbruksprogrammet, 

inriktning djurvård och hästhållning. Skolan erbjuder inte 

naturbruksprogrammet med inriktning naturturism. Ronneby kommuns 

bedömning är att en etablering av Realgymnasiets naturbruksprogram 

(inriktning djurvård och hästhållning) skulle få påtagliga negativa 

konsekvenser. 

 

Kommunens remissvar ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 

2022. 
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Bedömning 

Ekonomiska konsekvenser 

Ronneby kommun har de senaste åren aktivt utvecklat Blekinge 

Naturbruksgymnasium. Det har varit en satsning som medfört 

utvecklingskostnader i form av investeringar i lokaler, inventarier och 

läromedel. Som exempel kan nämnas etableringen av en egen hundhall och 

investeringar i nya basmaskiner. Blekinge Naturbruksgymnasium äger också 

själva hästarna och ridhuset. En etablering av Realgymnasiet i 

grannkommunen Karlskrona, med naturbruksprogrammets inriktningar 

djurvård och hästhållning innebär en risk att antalet elever minskar. De 

gjorda investeringarna är baserade på ett visst elevantal och ett minskat 

elevantal skulle därmed leda till ekonomiska konsekvenser för Blekinge 

Naturbruksgymnasium. Vårt upptagningsområde är bland annat öster om 

Ronneby, dvs. Karlskrona kommun och södra Kalmar län. Vi får många 

elever från dessa områden.  

 

Organisatoriska konsekvenser 

Blekinge Naturbruksgymnasium har en egen anläggning med djur och 

material som gör att eleverna får rätt kunskaper och kan tillgodogöra sig hela 

utbildningen på plats. Det innebär också att vi har goda möjligheter till 

integrering mellan olika kurser, både praktiska och teoretiska. Ett minskat 

elevantal skulle innebära att vi behöver dra ner på anläggningen och det 

skulle få konsekvensen att eleverna inte får samma goda förkunskaper med 

sig ut när de ska göra sin APL och integreringen mellan de olika kurserna 

blir svår att genomföra. 

 

Pedagogiska konsekvenser 

Det är redan idag en stor yrkeslärarbrist och kvalitén för kommunens elever 

riskerar att sjunka om flera aktörer ska konkurrera om ett fåtal lärare. 

 

En mycket viktig del av naturbruksprogrammet är det arbetsplatsförlagda 

lärandet (APL) som äger rum i minst 15 veckor. När eleverna är ute på APL 

får de lära sig att använda det de läst om i skolan. Redan idag är det en stor 

brist på APL-platser. 

 

Om vi framöver får färre antal elever kan vi inte behålla samma maskinpark, 

en maskinpark som är viktig för att eleverna ska kunna utvecklas i de 

praktiska momenten, där till exempel säkerhetsfrågan har ett stort fokus. 

 

Kommuner/förbund som Ronneby kommun har samverkansavtal med 

Samtliga kommuner i Skåne samt Blekinges västra kommuner (Sölvesborg, 

Karlshamn, Olofström och Ronneby) har ett avtal om fritt sök. Avtalet gäller 

för nationella program, nationella inriktningar, särskilda varianter, nationella 

idrottsutbildningar (NIU) och programinriktat val för en grupp elever. 
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Ronneby ingår också i ett samarbetsavtal med Sydostsamverkan, 

tillsammans med Emmaboda, Kalmarsunds gymnasieförbund (Kalmar, 

Borgholm, Mörbylånga, Torsås), Karlskrona, Lessebo, Nybro, Oskarshamn, 

Tingsryd, Karlshamn och Olofström. 

 

Statistiskt underlag 

1. Befolkningsprognos över kommunens 16-åringar de kommande 

fem åren (år 2022-2027) 

  

År 2022 2023 2024 2025 2026 2027 

16-

åringar 

420 366 352 377 376 362 

 

 

2. En sammanställning över antalet kommunala och fristående 

gymnasieskolor i Ronneby kommun som idag erbjuder 

nedanstående program och inriktningar:  

 

Program och 

inriktning 

Finns i kommunen Antal 

utbildningsplatser 

Naturbruksprogrammet 

(inriktning djurvård) 

Ja, Blekinge 

Naturbruksgymnasium  

36 

Naturbruksprogrammet 

(inriktning 

hästhållning) 

Ja, Blekinge 

Naturbruksgymnasium 

34 

Naturbruksprogrammet 

(inriktning 

naturturism) 

Nej, finns ej i 

kommunen eller i 

närliggande kommun. 

0 

 

    

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden föreslås överlämna yttrandet över ansökan från 

Lärande i Sverige AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns 

bedömning är att en etablering av Realgymnasiets naturbruksprogram 

(inriktning djurvård och hästhållning) bedöms få påtagliga negativa 

konsekvenser. 
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Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 

nämndsledamöterna Lars Sager (M), Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget samt att 

Kommunstyrelsen expedieras för kännedom.  

 

2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 

 

Nämndsledamot Lars Sager (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om utbildningsnämnden kan 

ställa sig bakom yttrandet över ansökan och finner att utbildningsnämnden 

beslutat ställa sig bakom yttrandet över ansökan från Lärande i Sverige AB 

till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att en etablering 

av Realgymnasiets naturbruksprogram (inriktning djurvård och hästhållning) 

bedöms få påtagliga negativa konsekvenser. 

      

Beslut 

 

Utbildningsnämnden överlämnar yttrandet över ansökan från Lärande i 

Sverige AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 

en etablering av Realgymnasiets naturbruksprogram (inriktning djurvård och 

hästhållning) bedöms få påtagliga negativa konsekvenser. 

Kommunstyrelsen expedieras beslutet för kännedom. 

 

________________ 
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Exp: 

Skolinspektionen 

Kommunstyrelsen för kännedom 

Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 78 Dnr 2022-000128 612 

Beg om remissyttrande avseende Ansökan från Aspero 
Friskolor AB (Dnr 2022:596). Remiss från 
Skolinspektionen. 

 

Sammanfattning  

Aspero Friskolor AB har hos Skolinspektionen ansökt om godkännande som 

huvudman för nationellt godkänd idrottsutbildning vid den fristående 

gymnasieskolan Aspero Idrottsgymnasium Karlskrona, i Karlskrona 

kommun fr.o.m. läsåret 2023/2024.  

Ronneby kommun har getts möjlighet att yttra sig över ansökan i enlighet 

med 2 kap. 5§ skollagen (2010:800). I yttrandet bör det framgå en 

beskrivning över vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska 

konsekvenser som den planerade utbildningen kan leda till på lång sikt. Med 

lång sikt avses fem år. 

 

Aspero Friskolor AB har hos Skolinspektionen ansökt om att fr.o.m. läsåret 

2023/2024 få starta utbildningen: 

 

- Nationellt godkänd idrottsutbildning med inriktning handboll 

 

Kommunens remissvar ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 

2022.      

 

Bedömning 

Ronneby kommuns bedömning är att den planerade utbildningen inte 

kommer att innebära några ekonomiska, organisatoriska eller pedagogiska 

konsekvenser för kommunen.      

 

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden föreslås överlämna yttrandet över ansökan från Aspero 

Friskolor AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 

en etablering av Nationellt godkänd idrottsutbildning med inriktning 

handboll i Karlskrona inte bedöms leda till några påtagliga negativa 

konsekvenser för Ronneby kommun.  
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Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 

nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget  

 

2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om utbildningsnämnden 

ställer sig bakom föreliggande yttrande och finner att utbildningsnämnden 

beslutat ställa sig bakom förslaget och överlämnar yttrandet över ansökan 

från Aspero Friskolor AB till Skolinspektionen, där Ronneby kommuns 

bedömning är att en etablering av Nationellt godkänd idrottsutbildning med 

inriktning handboll i Karlskrona inte bedöms leda till några påtagliga 

negativa konsekvenser för Ronneby kommun.  

     

Beslut 

 

Utbildningsnämnden överlämnar yttrandet över ansökan från Aspero 

Friskolor AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 

en etablering av Nationellt godkänd idrottsutbildning med inriktning 

handboll i Karlskrona inte bedöms leda till några påtagliga negativa 

konsekvenser för Ronneby kommun.  

 

________________ 

 

 

Exp: 

Skolinspektionen 

Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 79 Dnr 2022-000136 612 

Begäran om remissyttrande avs Ansökan från 
Academy of Music and Business Education Tingsryd 
AB. Remiss från Skolinspektionen, Dnr SI 2022:938. 

 

Sammanfattning  

 Academy of Music and Business Education Tingsryd AB har hos 

Skolinspektionen (Skolinspektionens dnr SI 220:938) ansökt om 

godkännande som huvudman för riksrekryterande utbildning för 

gymnasieskolan vid den fristående gymnasieskolan Academy of Music and 

Business Tingsryd, i Tingsryds kommun från och med läsåret 2023/2024. 

Ronneby kommun har getts möjlighet att yttra sig över ansökan i enlighet 

med 2 kap. 5§ skollagen (2010:800). I yttrandet bör det framgå en 

beskrivning över vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska 

konsekvenser som den planerade utbildningen kan leda till på lång sikt. Med 

lång sikt avses fem år. 

 

Academy of Music and Business Education Tingsryd AB har hos 

Skolinspektionen ansökt om att fr.o.m. läsåret 2023/2024 få starta 

utbildningen: 

 

- Estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med inriktning musik) 

 

Kommunens remissvar ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 

2022. 

     

Bedömning 

Ronneby kommuns bedömning är att den planerade utbildningen inte 

kommer att innebära några ekonomiska, organisatoriska eller pedagogiska 

konsekvenser för kommunen. 

      

Förslag till beslut 

Utbildningsnämnden föreslås överlämna yttrandet över ansökan från 

Academy of Music and Business Education Tingsryd AB till 

Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att en etablering av 

estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med inriktning musik) i 

Tingsryd inte bedöms leda till några påtagliga negativa konsekvenser för 

Ronneby kommun.     
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Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget och ställer 

frågan om utbildningsnämnden ställer sig bakom föreliggande yttrande. 

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat 

ställa sig bakom förslaget och överlämnar yttrandet över ansökan från 

Academy of Music and Business Education Tingsryd AB till 

Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att en etablering av 

estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med inriktning musik) i 

Tingsryd inte bedöms leda till några påtagliga negativa konsekvenser för 

Ronneby kommun.     

      

Beslut 

 

Utbildningsnämnden beslutar ställa sig bakom förslaget och överlämnar 

yttrandet över ansökan från Academy of Music and Business Education 

Tingsryd AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 

en etablering av estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med 

inriktning musik) i Tingsryd inte bedöms leda till några påtagliga negativa 

konsekvenser för Ronneby kommun.     

 

________________ 

 

 

Exp: 

Skolinspektionen 

Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 80 Dnr 2022-000036 012 

Årshjul - Utbildningsnämnden 2022. 

 

Sammanfattning  

Reviderat årshjul baserat på vad som behandlades på utbildningsnämndens 

sammanträde i mars har skett och tillställts ledamöterna i samband med 

dagens nämndssammanträde. 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll samt att en förnyad översyn av årshjulet sker.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll och att en fortlöpande översyn av 

årshjulet sker.      

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

En förnyad översyn av årshjulet ska ske inför maj månads 

nämndssammanträde. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 

Annika Forss, kvalitetsutvecklare 

Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 81 Dnr 2022-000025 627 

Statistik från IFO - UN. 

 

Sammanfattning  

Statistik från Individ och Familje Omsorgsverksamheten (IFO) ang 

orosanmälningar från skolan delgavs utbildningsnämndens ledamöter.   

    

Bedömning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) informerade kring möte med 

socialnämndens ordförande. På fråga om utbildningsnämnden kan bistå med 

någon hjälp blev svaret nej. 

     

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 

nämndsledamot Lars-Olof Wretling (L). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

Exp: 

Ann-Christine Berg, IFO    
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§ 82 Dnr 2022-000027 602 

Kurser och konferenser april 2022 

 

Sammanfattning  

Några inbjudningar till kurser eller konferenser har inte inkommit till dagens 

nämndssammanträde. 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten. 
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§ 83 Dnr 2022-000028 600 

Aktuellt i verksamheten april 2022 

 

Sammanfattning  

  

o Förvaltningschef Tobias Ekblad informerade kring rekrytering av 

projektledare för Framtidens skolor och förskolor. Tjänsten har 

övertagits av utbildningsförvaltningen från Kommunledningen.  

Jeanette Jarleberg tillträder tjänsten (50 %) och resterande 50%  

som bitr rektor i Johannishus. 

o Vård och omsorgscollege etableras i Ronneby enligt beslut i 

Kommunfullmäktige. Arbetet har påbörjats. 

o Vidare informerade förvaltningschefen kring möte med Lycksele 

kommun kring det systematiska kvalitetsarbetet. Även Trelleborg 

kommun kommer i september för att ta del av Ronnebys arbete med 

riktade insatser. 

o Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde inför beredskapen avseende 

platser inom förskola och skola om antalet flyktingar som anländer från 

Ukraina ökar. Tidigare även berörts under § 70:2022 detta protokoll. 

o Då närvaron vid årets Kvalitetsdialogen var sparsam från politikernas 

sida, kommer upplägget att omarbetas inför nästa Kvalitetsdialog och få 

en annan utformning. 

     

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 

nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD), Lars Sager (M) och Lars-Olof 

Wretling (L). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      
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Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 84 Dnr 2022-000029 002 

Delegationer UN april 2022 

 

Sammanfattning  

Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2022-02-21—2022-

03-25  har delgivits utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 

      

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.      

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.      

      

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

 

Exp: 

Akten. 
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§ 85 Dnr 2022-000030 000 

Delgivningar april 2022 

 

Sammanfattning  

   2022.42-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för bättre språkutveckling i 

förskolan för 2022. 

 

 2022.109-047 

Skolverket; Beslut avseende statsbidrag för omsorg under tid då förskola 

eller fritidshem inte erbjuds för 2022 (Nattis). 

 

 2022.110-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för behörighetsgivande utbildning 

för lärare i yrkesämnen för 2022. 

 

 2022.113-047 

Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för fortbildning för special-

pedagogik för 2022.     

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll.          

 

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll.           

 

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

________________ 

 

Exp: 

Akten.    
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§ 86 Dnr 2022-000031 600 

Övrigt Utbildningsnämnden april 2022 

 

Sammanfattning  

 

o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) lyfte frågan hur beakta barnperspektivet 

från Utbildningsnämndens sida.  

Hur notera detta i utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse och i 

protokoll (Utbildningsnämndens beslut) fr o m nästa utbildningsnämnd. 

 

Förvaltningschefen uppger att det bör noteras i tjänsteskrivelsen och att 

checklista finns framtagen för vilka dokument som berörs. 

o Vidare lyfte ordförande Åsa Evaldsson (M) fråga kring världsläget och 

om utbildningsförvaltningen har något som kan vara svårt att 

tillhandahålla vid kris. Då det gäller ankommande flyktingar tillämpas 

massflyktsdirektivet. 

o Ordförande Åsa Evaldsson (M) informerade om att utbildningsnämnden 

den 19 maj 2022 leds av 1:e vice ordf Silke Jacob (C) som 

mötesordförande. Likaså beredningsutskottet den 10 juni 2022. 

o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ger ett tydligt uppdrag till utbildnings-

förvaltningen att inge återrapportering till utbildningsnämnden den 19 

maj gällande betyg åk 7—9; 

-  Vilka åtgärder har utbildningsförvaltningen satt in för att förbättra 

betygsresultatet i åk 7-9 och då med tanke på att betygsresultaten 

försämras? För eleverna? Vilka resultat har det gett? 

-  Framöver önskas en betygspresentation på utbildningsnämnden två 

gånger/årligen (juni och januari? Snabbt efter betygen). Förs upp i 

årshjulet. 

-  Att utbildningsförvaltningen redovisar till utbildningsnämnden hur de 

säkerställt att det för samtliga elever i behov av åtgärdsprogram (elever 

som befaras inte nå målen) upprättas sådana, samt att eleverna görs 

delaktiga i upprättande och i planering av insatser. 

-  Att utbildningsnämnden delges presentation av hur lärartjänster och 

förestelärare placeras utefter elevernas behov. 

-  Planering/resultat av Lovskola ? 

-  Andra insatser ? 

-  Nyanlända  ? 
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I anslutning härtill ajournerades nämndssammanträdet för partidiskussioner. 

Några partier kommer att mailledes skicka in eventuellt tillkommande 

punkter. 

 

Nämndsledamot Lars Sager (M) efterfrågar sammanställning och bra 

jämförelsematerial/underlag. 

     

Deltar i debatten 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C),  2:e vice ordf 

Stefan Österhof (S),nämndsledamöterna Lars-Olof Wretling (L), Tony 

Holgersson (SD) och Lars Sager (M), samt ersättaren Robin Bowin (V). 

 

Yrkanden 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 

protokoll, samt; 

Att utbildningsförvaltningen får i uppdrag inge rapport gällande betyg 7-9 

vid utbildningsnämndens sammanträde den 19 maj 2022.    

      

Propositionsordning 

Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 

informationen ska tas till dagens protokoll och att utbildningsförvaltningen 

får i uppdrag inge rapport gällande betyg 7-9 vid utbildningsnämndens 

sammanträde den 19 maj 2022.        

      

 

Beslut 

 

Informationen tas till dagens protokoll. 

Utbildningsförvaltningen får i uppdrag inge rapport gällande betyg 7-9 vid 

utbildningsnämndens sammanträde den 19 maj 2022.        

________________ 
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Exp: 

Tobias Ekblad, Fch/Skolchef  

Charlotte Kansikas, Vch Grundskola 

Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 

Annika Forss, kvalitetsutvecklare 

Anna-Karin Sonesson, kanslichef Kommunledningsförvaltningen    
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§ 67 Dnr 2022-000023 004 


Fastställande av dag för justering 


 


Sammanfattning  


2:e vice ordförande Stefan Österhof (S) har utsetts som ordinarie justerare 


jämte nämndsordföranden Åsa Evaldsson (M) att justera 


utbildningsnämndens protokoll under mandatperioden 2019-2022. 


2:e vice ordf Stefan Österhof (S) utses jämte ordföranden justera dagens 


nämndsprotokoll; inkl det omedelbart justerade nämndsprotokollet. 


      


Bedömning 


Vid frånvaro utses ersättare. Nämndsprotokollen signeras digitalt. 


      


Förslag till beslut 


Utbildningsnämnden föreslås besluta; 


1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2022-04-13. 


2.  att nämndsprotokollet justeras 2022-04-21 genom digital signering. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S). 


 


Beslut 


 


Utbildningsnämnden beslutar; 


1. att det omedelbart justerade nämndsprotokollet justeras 2022-04-13. 


2.  att nämndsprotokollet justeras 2022-04-21 genom digital signering. 


 


________________ 
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Exp: 


Akten 
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§ 68 Dnr 2022-000024 004 


Godkännande av dagordning 


 


Sammanfattning  


Utbildningsnämndens dagordning/kallelse har behandlats i Ordförandeberedning 


och Beredningsutskott.  


Utbildningsnämnden har tillställts dagordningen i samband med kallelseutskick. 


      


Bedömning 


Utbildningsnämnden föreslås godkänna dagordningen för nämndssammanträdet 


2022-04-13.   


      


Beslut 


 


Utbildningsnämnden godkänner dagordningen. 


________________ 
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Akten 
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§ 69 Dnr 2022-000170 619 


Beg om yttrande avs Remiss förslag till föreskrifter om 
ändring av Skolverkets föreskrifter (SKOLFS 2021:28) 
om fjärrundervisning och allmänna råd till 
föreskrifterna. Information. Omedelbar justering. 


 


Sammanfattning  


Begäran om remissyttrande inkom 2022-03-24 gällande förslag till 


föreskrifter om ändring av Skolverkets föreskrifter (SKOLFS 2021:28) om 


fjärrundervisning och allmänna råd till föreskrifter. Ärendet diariefördes 


samma dag och överlämnades till handläggare.  


Sista svarsdatum var angivet till 2022-04-22 och med anledning av att 


utbildningsnämnden sammanträder 2022-04-13 togs kontakt med Skolverket 


för att få respit med besvarandet då svarstiden var snävt hållen. Detta ställde 


sig Skolverket avvisande till. 


.     


Bedömning 


Då det framkom att Kommunstyrelsens au sammanträder 2022-04-25 och 


Kommunstyrelsen 2022-05-06 gjordes bedömningen att en omedelbar 


justering inte hade någon påverkan på svarstiden. Utbildningsförvaltningen 


och nämnden vill i möjligaste mån svara på de remisser som inkommer men 


avstår i detta fallet, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 


Kommunledningsförvaltningen kommer att meddelas om beslutet att avstå 


besvara remissen pg a för snävt hållen svarstid. 


     


Förslag till beslut 


Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till dagens protokoll och 


att kommunledningsförvaltningen meddelas att man avstår från att besvara 


remissen. 


Utbildningsförvaltningen och nämnden vill i möjligaste mån svara på de 


remisser som inkommer, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 


Demokratiprocessen tar mer tid i anspråk i kommunen än vad som ges 


utrymme för i detta fallet, varför nämnden avstår besvara remissen. 
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Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 


Stefan Österhof (S), nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att utbildningsnämnden tar 


informationen till dagens protokoll och att kommunledningsförvaltningen 


meddelas att man avstår från att besvara remissen. 


Utbildningsförvaltningen och nämnden vill i möjligaste mån svara på de 


remisser som inkommer, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 


Demokratiprocessen tar mer tid i anspråk i kommunen än vad som ges 


utrymme för i detta fallet, varför nämnden avstår besvara remissen. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


bifalla föreliggande förslag till beslut och att kommunledningsförvaltningen 


meddelas att man avstår från att besvara remissen.     


 


Beslut 


 


Utbildningsnämnden avstår från att besvara remissen då svarstiden varit för 


snävt hållen. 


Utbildningsnämnden tar informationen till dagens protokoll och 


kommunledningsförvaltningen meddelas att man avstår från att besvara 


remissen. 


Utbildningsförvaltningen och nämnden vill i möjligaste mån svara på de 


remisser som inkommer, då man känner ett värde i att vara delaktiga. 


Demokratiprocessen tar mer tid i anspråk i kommunen än vad som ges 


utrymme för i detta fallet, varför nämnden avstår besvara remissen. 


 


Ärendet är omedelbart justerat. 


________________ 
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Exp: 


Kommunledningsförvaltningen 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Lova Necksten, kvalitetsutvecklare 


Akten 
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§ 70 Dnr 2022-000177 041 


Uppföljning av budget mars 2022. Redovisning. 


 


Sammanfattning  


Förvaltningschef Tobias Ekblad uppger i sina kommentarer; 


Prognosen efter mars månad visar på ett underskott på 11 828 tkr. Det är en 


förbättring med ca 3 700 tkr sedan förra månaden.  


Den förbättrade prognosen beror i första hand på ökade intäkter gällande 


sjuklöner, migrationsintäkter och statsbidrag men också genom att både 


förskola, grundskola och gymnasieskola/VUX genom personalöversyner 


kunnat minska kostnaderna inför hösten.       


 


Bedömning 


Fortfarande pågår en översyn av organisationen för att kunna hämta in 


besparingskravet på ca 14,5 Mkr. De centrala medel på ca 3 400 tkr för 


fristående förskolan i Kallinge hoppas vi kunna ta i anspråk vilka också 


kommer påverka prognosen på ett positivt sätt. 


Diskussion fördes kring ev oförutsedda kostnader om flyktingar anländer 


från Ukraina i stor omfattning och hur dessa skall redovisas i budget. 


Resultaträkning för Utbildningsnämnden genomgicks och kommenterades på 


verksamhets- och enhetsnivå, liksom nettokostnad per verksamhet. (Vht 411 


förskola, vht 421 fritids, vht432 grundskola och vht 442 Vux, liksom 


interkommunala ersättningar (IKE). 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 


nämndsledamot Lars-Olof Wretling (L). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att redovisningen tas till dagens 


protokoll.      
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Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


redovisningen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 


 


Redovisningen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Ekonomienheten 
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§ 71 Dnr 2022-000035 041 


Budgetprocess för Utbildningsnämnden under året 
2022. 


 


Sammanfattning  


Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde för pågående processer. 


Besparing pg a minskat antal barn inom förskolans verksamheter noteras. 


Det avvikande budgetresultatet -11,9 Mkr motsvarar ca 1,5% av den totala 


budgeten. 


      


Bedömning 


Den av verksamhetschef Lotta Wernered pågående översynen av förskolan 


ger viss kostnadsreducering, då minskat antal barn redovisas för förskolorna 


Räven, Mumindalen samt paviljongerna vid Junibacken och Espedalsskolan. 


Översynen kommer att omfatta samtliga förskolor pg a minskat barnantal. 


Inom grundskolan pågår översyn av lokaler Soft Center, lönetillägg, 


bussning och Räven fritidshem. 


Diskussion fördes kring behöriga och legitimerade lärare, 


kompetensförsörjning, rekrytering av lärarpersonal, elevresultat, 


fjärrundervisning och bussning av elever. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 


Stefan Österhof (S), nämndsledamot Lars Sager (M). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.      
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Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 72 Dnr 2022-000089 600 


Information om elevantal inom grundskolan. 


 


Sammanfattning  


Ronneby kommun har idag grundskolor såväl i de centrala delarna av 


kommunen, som på landsbygden. Denna rapport syftar till att visa på hur 


skolorna idag möter det efterfrågade behovet, samt hur prognosen ser ut på 5 


års sikt.  


      


Bedömning 


 


I denna sammanställning visas elevunderlaget läsåret 2021/22 samt prognos på 5 års 


sikt. Kartorna visar på samma sätt hur grundskolorna i respektive område klarar att 


hantera det elevunderlag som tillhör upptagningsområdet – nu och på 5 års sikt.  
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PROGNOS PÅ LÄNGRE SIKT, 5 ÅR 


 


Läsåret 2024/25 är nya Snäckebacksskolan klar och det omfattande projektet 


Framtidens skolor är därmed avslutat.  


 


 


Diskussion fördes kring upptagningsområden. Numerär/Kapacitet för 


respektive skola i centralort och ytterområden efterfrågas, liksom statistik 


kring integrationen.         
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Förslag till beslut 


Föreslås att utbildningsnämnden tar informationen till protokollet.     


 


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 


Stefan Österhof (S), nämndsledamöterna Lars Sager (M), Tony Holgersson 


(SD) och Lars-Olof Wretling (L). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll, samt att återkommande rapportering sker två gånger/år; februari – 


september;  


Rapporteringen ska innefatta hur många elever resp skola kan ta emot, samt 


specificera vad som är under- resp överkapacitet. Därutöver en plan för 


Snäckebacksskolan och Parkdalaskolan fr o m år 2024 då antalet lediga 


platser är stort enligt prognos. Rapporteringen ska påföras årshjulet.     


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll; samt att samt att återkommande 


rapportering sker två gånger/år; februari – september;  


Rapporteringen ska innefatta hur många elever resp skola kan ta emot, samt 


specificera vad som är under- resp överkapacitet. Därutöver en plan för 


Snäckebacksskolan och Parkdalaskolan fr o m år 2024 då antalet lediga 


platser är stort enligt prognos. Rapporteringen ska påföras årshjulet.     


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


Återkommande rapportering sker två gånger/år; februari – september; 


Rapporteringen ska innefatta hur många elever resp skola kan ta emot, samt 


specificera vad som är under- resp överkapacitet. Därutöver en plan för 


Snäckebacksskolan och Parkdalaskolan fr o m år 2024 då antalet lediga 


platser är stort enligt prognos.  


Rapporteringen ska påföras årshjulet.     


________________ 
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Exp: 


Charlotte Kansikas, Vch Grundskola 


Erica Hallberg, Verksamhetsutvecklare 
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§ 73 Dnr 2022-000085 109 


Beg om remissyttrande avs MEDBORGARFÖRSLAG 
om kommunens öppna marker som kräver mer betande 
djur, samt förslag till styckarutbildning. 


 


Sammanfattning  


Rektor Boel Forslund, Blekinge Naturbruksgymnasium, och Bo Börjesson, 


chef Hoby Lant- och Skogs, uppger följande i sitt svarsyttrande gällande 


Medborgarförslag om kommunens öppna marker som kräver mer betande 


djur, samt förslag till styckarutbildning (EA2-199); 


   


Våra (Ronneby kommuns) öppna marker kräver mer betande 
djur 


Redan idag är det svårt hitta betande djur till kommunens marker. Mycket 


går obetat. Finns någon plan på att ändra detta framöver?  


Mina förslag är följande:  


- se till att det finns vatten på de marker som ska betas. Sommarledning, 


vattentank, gräva damm? En djurägare ska inte behöva tänka på den frågan.  


- på all kommunal mark som betas SKA man ha tydliga skyltar om vem äger 


djuren. Blir mycket lättare påtala problem då. Något som också privata 


markägare borde ta efter.  


- utöka boskapen på naturbruksskolan i Hoby. Dessa djur skulle kunna beta 


av mycket på kommunal mark.  


- på samma skola bör man snarast sätta igång med utbildning kring styckning 


av djur. Att lära ut detta viktiga hantverk på rätt sätt är a och o. Snart har vi 


ingen som kan det.  


Här finns framtiden för att Ronneby ska kunna behålla sin öppna natur och 


dessutom verkligen svara upp emot målet med biologisk mångfald. 


Kommunen måste också aktivt arbeta för att underlätta det småskaliga 


djurhållandet av tamboskap. Grisar är exempelvis fantastiska på att 


förändra och förbättra marker. Utnyttja potentialen! 


   


Bedömning 


Svar från Blekinge Naturbruksgymnasium till de två icke kursiva frågor som 


är riktade till oss: 


Vi på Blekinge Naturbruksgymnasium ser positivt på förslaget men för att vi 


skall kunna genomföra medborgarförslaget krävs stora förändringar.  







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


20(48) 
2022-04-13  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


 Att öka boskapen kräver nya stallar, de befintliga stallarna är fullsatta. 


Mer boskap kräver även mer foder vilket kräver mer åkermark. Mer 


åkermark är svårt att komma över. Det är en begränsad resurs i området. 


Förvisso äger kommunen en del mark men den är utarrenderad till andra 


lantbrukare. 


 


 Denna fråga har redan utretts på Blekinge Naturbruksgymnasium. 


Styckningsutbildningen går tyvärr inte att integrera i Naturbruks-


programmet då kurserna inom styckning inte får erbjudas. Det är endast 


Restaurang- och livsmedelsprogrammet som får erbjuda dessa kurser. 


Vi tror även att utbildningen inte lockar de yngre utan bör erbjudas som 


en vuxenutbildning. Vi har lyft frågan med vuxenutbildningen i Ronneby 


och där ligger diskussionen just nu. Denna utbildning kräver 


nybyggnation, personal, djur och praktikplatser bland annat. 


 


De två övriga kursiva frågorna kan vi inte besvara då de inte faller under vårt 


ansvarsområde. 


   


Förslag till beslut 


Föreslås att utbildningsnämnden antar föreliggande yttrande som sitt eget 


och hänskjuter detsamma till Kommunfullmäktige för beslut. 


      


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 


nämndsledamot Lars-Olof Wretling (L). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget och ställer 


frågan om utbildningsnämnden kan anta yttrandet som sitt eget och 


hänskjuta detsamma till Kommunfullmäktige för beslut. 


2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat anta 


yttrandet som sitt eget och hänskjuta detsamma till Kommunfullmäktige för 


beslut. 
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Beslut 


 


Utbildningsnämnden beslutar anta yttrandet som sitt eget och hänskjuta 


detsamma till Kommunfullmäktige för beslut. 


 


________________ 


 


 


Exp: 


Kommunstyrelsen 


Ronny Mattsson, Vch Gymnasiet 


Boel Forslund, Rektor Blekinge Naturbruksgymnasium 


Bo Börjesson, Chef Hoby Lant och Skogs 
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§ 74 Dnr 2022-000172 007 


Information ang Revisionsplan 2022.  


 


Sammanfattning  


Av Kommunfullmäktige antagen Revisionsplan för år 2022 delgavs 


utbildningsnämndens ledamöter och ersättare. 


Revisorerna ska pröva 


- Om verksamheten sköts på ett ändamålsenligt sätt, 


- Om verksamheten sköts på ett ekonomiskt tillfredsställande sätt 


- Om räkenskaperna är rättvisande, samt 


- Om den interna kontrollen är tillräcklig. 


Revisorerna genomför under revisionsåret grundläggande granskning, 


lagstadgad granskning samt fördjupade granskningar. 


Härutöver arrangerar EY utbildningsdagar för de förtroendevalda 


revisorerna. Under pandemin har EY istället arrangerat digitala 


utbildningstillfällen. 


Under år 2022 kommer EY fortsatt att genomföra digitala utbildnings-


tillfällen. Revisorerna genomför vidare en planeringsdag per år. 


     


Bedömning 


Utifrån ovan redogörelse av riskanalysens utfall har revisionen beslutat att 


genomföra följande fördjupade granskningar och förstudier 2022:  


Nr  Riskområden  


23  Funktionshinderpolitiskt program 


och daglig verksamhet  


15  KS styrning, uppföljning och 


samordning (förstudie)  


1  Kompetensförsörjning vård- och 


omsorgsnämnden (förstudie)  


3  Fastighetsunderhållet i kommunen  


18  Psykisk ohälsa  
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Av uppföljande granskningar gällande 2020 års granskningar noteras; 


- Kompetensförsörjning 


- Lokalförsörjningsprocessen – förskolor 


- Digitaliseringsarbetet 


- Kommunens planering av olika boendeformer för äldre 


- Beredning av VA-taxan 


- Granskning av bolagsstyrelsernas hantering av ABL och KL 


(lekmannarevision) 


      


Förslag till beslut 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) föreslår att beslutade granskningar och 


förstudierna för 2022 tas till protokollet som information till UN. 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten 
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§ 75 Dnr 2022-000093 639 


Nämndsinformation gällande Kunskapskällan. 


 


Sammanfattning  


Åsa Direnius, nytillträdd verksamhetsutvecklare på Kunskapskällan, 


presenterade sig för utbildningsnämnden samt informerade om 


Kunskapskällans uppdrag. 


      


Bedömning 


Ronneby Kunskapskälla är ett kommunalt lärcentrum med regional utblick, 


vars uppdrag är att höja kompetensnivån i Ronneby och Blekinge, med fokus 


på arbetslivets behov.  


Kunskapskällan ska komplettera andra utbildningsaktörer i länet, aldrig 


konkurrera. Utbildningar erbjuds i samverkan med andra 


utbildningsanordnare, med hjälp av olika distanslösningar. 


Kunskapskällan ska vara en verksamhet som är känd för att erbjuda 


efterfrågade, eftergymnasiala utbildningar med hög kvalitet i regionen. 


Kunskapskällans ledord är Välkomnande, Engagerat, Professionellt. 


Generellt kan sägas att Ronneby Kunskapskälla består av tre ben; 


- Utbildningar via högskola/universitet 


- Yrkeshögskola 


- Uppdragsutbildning 


Samarbete sker med Linköpings och Jönköpings universitet. Planerad 


förskollärarutbildning i samarbete med Linköpings universitet med ett 


planerat årligt intag på ca 25 förskollärarstudenter fr o m hösten 2022. 


Fristående kurser i pedagogik och psykologi på vardera 30 hp sker i 


samarbete med Jönköpings universitet. 


Inom yrkeshögskola pågår utbildningar som medicinsk sekreterare, 


byggproduktionsledare, programvarutestare och redovisningsekonom. 


Planering av 2023 års utbud av yrkesutbildningar pågår. 


Uppdragsutbildning erbjuds för yrkesverksamma/arbetsgivare och utgör ett 


komplement till högskola och yrkeshögskola. Uppdragsutbildningen är ett 


viktigt inslag för att stötta det livslånga lärandet. 
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Statistik över antal studenter över tidsperioden 2015/2016 tom 2024/2025 


delgavs utbildningsnämndens ledamöter. 


För studenter som läser en utbildning eller kurs på något annat lärosäte är det 


möjligt att skriva sina tentor hos Ronneby Kunskapskälla. För studenter som 


är folkbokförda i Ronneby och/eller registrerade som studenter på 


Kunskapskällan är det gratis att skriva sin tenta hos Ronneby Kunskapskälla, 


övriga betalar 500 :-  i enlighet med taget politiskt beslut.  


I den nya regionala utvecklingsstrategin – Växtplats Blekinge – handlar ett 


av de två strategiska områdena om ett expansivt näringsliv och god 


kompetensförsörjning. Verksamheten på Kunskapskällan matchar väl in i 


utvecklingsområdet god kompetensförsörjning. 


Ronneby Kunskapskällans vision är att vara en verksamhet som är känd för 


att erbjuda efterfrågade, eftergymnasiala utbildningar med hög kvalitet i 


regionen. 


    


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C), 2:e vice ordf 


Stefan Österhof (S), nämndledamöterna Lars Sager (M) och Lars-Olof 


Wretling (L) samt tjänstgörande ersättare Johnny Håkansson (S). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.        


 


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


Exp: 


Åsa Direnius, verksamhetsutvecklare Kunskapskällan   
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§ 76 Dnr 2021-000461 192 


Beg om remissyttrande gällande Motion från Peter 
Bowin (V) och Omid Hassib (V) om införande av 
skolfrukost på högstadieskolorna i kommunen 


 


Sammanfattning  


Vänsterpartiet i Ronneby har genom Peter Bowin (V) och Omar Hassib (V) 


lämnat in nedanstående motion till kommunfullmäktige som remitterat 


motionen till utbildningsnämnden för yttrande: 


Motion om införande av skolfrukost på högstadieskolorna i kommunen.  


 


Barnfattigdom och klasskillnader slår hårt mot våra unga. Vi i 


Vänsterpartiet tycker därför att skolan ska ta sitt kompensatoriska uppdrag 


på allvar och se till att inget barn behöver gå hungrigt genom en skoldag. 


Därför motionerar vi om att varje elev på högstadiet ska erbjudas frukost i 


skolan. Liksom skollunch behöver alla äta frukost för att orka med 


skoldagen, därför borde även frukost serveras i skolan. Att frukosten är 


dagens viktigaste måltid vet de flesta. Det ändrar inte det faktum att många, 


särskilt barn i högstadieåldern, slarvar särskilt mycket med just detta mål. 


Vad följderna blir vet vi också; det är numera vetenskapligt bevisat att både 


ork, uthållighet och koncentration blir avsevärt sämre, och lektionerna 


därmed mycket bråkigare än de behöver vara, om det slarvas med 


matintaget, och då speciellt när det gäller frukosten. 


 


I flera år har man testat olika frukostprojekt i olika skolor. Alla med samma 


resultat: Eleverna blir mer koncentrerade och presterar bättre. Detta var 


också resultatet i Ronneby där man provade skolfrukost ett par terminer 


under 2009- 2010. - Inom den internationella forskningen finns en stor 


samstämmighet om att bra mat i samband med skoldagen leder till bland 


annat förbättrad koncentration, ökad närvaro och ökat välbefinnande. 


 


Dessutom visar forskningen att de barn som äter en ensidig kost hemma lär 


sig att äta mer varierat i skolan. Den kostnad som det skulle innebära för 


kommunen att erbjuda alla elever gratis frukost i skolan skulle med råge 


"betala sig" i form av lugnare lektioner, lägre sjukfrånvaro, bättre 


skolprestationer och friskare barn! Sammantaget skulle det bidra till att 


förbättra skoldagen i sin helhet. Vänsterpartiet anser därför att det är hög 


tid att det kompensatoriska uppdraget tas på allvar av politiken genom att 


erbjuda skolfrukost. Vänsterpartiet föreslår därför att det ska tas fram 


förslag för hur skolorna kan erbjuda frukost åt eleverna. 
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Bedömning 


Intentionerna i motionen är goda och såväl forskning som beprövad 


erfarenhet visar att det är gynnsamt med skolfrukost ur många perspektiv. 


Frukosten räknas dock inte som skolmåltid och ligger således inte på skolans 


ansvar att servera. 


 


Motionen hänvisar till skolans kompensatoriska uppdrag. I skolans 


kompensatoriska uppdrag ingår det att skapa förutsättningar för alla elever 


att nå målen med utbildningen. I Skollagen (4 § 1 kap) står det att ” I 


utbildningen ska hänsyn tas till barns och elevers olika behov. Barn och 


elever ska ges stöd och stimulans så att de utvecklas så långt som möjligt. En 


strävan ska vara att uppväga skillnader i barnens och elevernas 


förutsättningar att tillgodogöra sig utbildningen.” 


 


För att få en tydligare bild av hur vi ska tolka elevernas behov och olika 


förutsättningar i det här sammanhanget tar vi hjälp av Skolverket. De nämner 


bland annat extra anpassningar och särskilt stöd samt lovskola och läsa, 


skriva, räkna-garantin som kompensatoriska insatser. Det vill säga insatser 


som handlar om att anpassa själva undervisningen efter elevernas behov. 


 


I tider när skolan måste prioritera sina insatser behöver insatser kopplade till 


undervisningen komma i första hand. Kostnaden för att införa skolfrukost är 


svår att beräkna, eftersom vi inte vet hur många elever som skulle nyttja den. 


Men om vi kalkylerar med att hälften av eleverna skulle nyttja möjligheten 


till frukost skulle den totala kostnaden per år landa på 1 043 605 kronor. I 


den kostnaden ligger såväl kostnad för livsmedel som för personal (källa: 


kostenheten).  


      


Förslag till beslut 


Föreslås att utbildningsnämnden föreslår kommunfullmäktige att föreslå 


kommunstyrelsen att avslå motionen med motiveringen att skolfrukost inte 


är en del av skolans kompensatoriska uppdrag och att det saknas medel i 


verksamhetens budget för att kunna erbjuda eleverna på högstadiet frukost. 


    


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C),  2:e vice ordf 


Stefan Österhof (S),  nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD) och Lars 


Sager (M), tjänstgörande ersättare Martin Moberg (S), samt ersättaren Robin 


Bowin (V). 
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Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 


 


2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar att beslutets formulering ändras till;  


att utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen att föreslå 


kommunfullmäktige att avslå motionen med motiveringen att det 


skulle skapa en konstig situation på våra skolor då vi saknar rena 


högstadieskolor samt att det saknas ekonomiska förutsättningar för 


genomförande.  


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden bifallit 


föreliggande tjänsteförslags yttrande. 


Omröstning begärs. 


De ledamöter som bifaller tjänsteförslaget röstar ja. De ledamöter som 


bifaller 2:e vice ordf Stefan Österhofs (S) yrkande att ändra 


beslutsformuleringen röstar nej. 


 


Beslutande   Ja Nej Avstår 


Åsa Evaldsson, ordf (M)   X 


Lars Sager (M)   X 


Kenth Carlsson (M) tjg.ers. X 


Silke Jacob (C), 1:e vice ordf X 


Lars-Olof Wretling (L)    X 


Stefan Österhof (S), 2:e vice ordf.  X 


Rune Kronkvist (S)   X 


Johnny Håkansson (S) tjg.ers  X 


Martin Moberg (S) tjg.ers   X 


Mikael Carlén (MP)    X 


Tony Holgersson (SD)   X 


Svetlana Leuchuk (C) tjg.ers X 


Jesper Grönblad (SD) tjg.ers X 
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Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att avslå motionen 


med motiveringen att skolfrukost inte är en del av skolans kompensatoriska 


uppdrag och att det saknas medel i verksamhetens budget för att kunna 


erbjuda eleverna på högstadiet frukost. 


      


Omröstningsresultat 


Omröstningsresultatet blev 8 ja-röster mot 5 nej-röster.  


 


Reservationer 


S-Gruppen och Mikael Carlén (MP) reserverar sig mot beslutet. 


 


Beslut 


 


Utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen att föreslå 


kommunfullmäktige att avslå motionen med motiveringen att skolfrukost 


inte är en del av skolans kompensatoriska uppdrag och att det saknas medel i 


verksamhetens budget för att kunna erbjuda eleverna på högstadiet frukost. 


 


________________ 


 


 


Exp: 


Kommunstyrelsen 


Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 77 Dnr 2022-000129 612 


Beg om remissyttrande avs Ansökan om godkännande 
som huvudman för nyetablering av en fristående 
gymnasieskola vid Realgymnasiet i Karlskrona; i 
Karlskrona kommun 2022:750. Remiss från 
Skolinspektionen. 


 


Sammanfattning  


Lärande i Sverige AB har hos Skolinspektionen (Skolinspektionens dnr 


2022:750) ansökt om godkännande som huvudman för en nyetablering av en 


fristående gymnasieskola vid Realgymnasiet i Karlskrona kommun från och 


med läsåret 2023/2024. Ronneby kommun har getts möjlighet att yttra sig 


över ansökan i enlighet med 2 kap. 5§ skollagen (2010:800). I yttrandet bör 


det framgå en beskrivning över vilka ekonomiska, organisatoriska och 


pedagogiska konsekvenser som den planerade utbildningen kan leda till på 


lång sikt. Med lång sikt avses cirka fem till sex år. 


 


Lärande i Sverige AB har hos Skolinspektionen ansökt om att fr.o.m. läsåret 


2023/2024 få starta utbildningarna: 


 


- Naturbruksprogrammet (inriktning djurvård) 


- Naturbruksprogrammet (inriktning hästhållning) 


- Naturbruksprogrammet (inriktning naturturism) 


 


Den kommunala gymnasieskolan Blekinge Naturbruksgymnasium 


tillhandahåller totalt 80 utbildningsplatser på naturbruksprogrammet, 


inriktning djurvård och hästhållning. Skolan erbjuder inte 


naturbruksprogrammet med inriktning naturturism. Ronneby kommuns 


bedömning är att en etablering av Realgymnasiets naturbruksprogram 


(inriktning djurvård och hästhållning) skulle få påtagliga negativa 


konsekvenser. 


 


Kommunens remissvar ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 


2022. 
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Bedömning 


Ekonomiska konsekvenser 


Ronneby kommun har de senaste åren aktivt utvecklat Blekinge 


Naturbruksgymnasium. Det har varit en satsning som medfört 


utvecklingskostnader i form av investeringar i lokaler, inventarier och 


läromedel. Som exempel kan nämnas etableringen av en egen hundhall och 


investeringar i nya basmaskiner. Blekinge Naturbruksgymnasium äger också 


själva hästarna och ridhuset. En etablering av Realgymnasiet i 


grannkommunen Karlskrona, med naturbruksprogrammets inriktningar 


djurvård och hästhållning innebär en risk att antalet elever minskar. De 


gjorda investeringarna är baserade på ett visst elevantal och ett minskat 


elevantal skulle därmed leda till ekonomiska konsekvenser för Blekinge 


Naturbruksgymnasium. Vårt upptagningsområde är bland annat öster om 


Ronneby, dvs. Karlskrona kommun och södra Kalmar län. Vi får många 


elever från dessa områden.  


 


Organisatoriska konsekvenser 


Blekinge Naturbruksgymnasium har en egen anläggning med djur och 


material som gör att eleverna får rätt kunskaper och kan tillgodogöra sig hela 


utbildningen på plats. Det innebär också att vi har goda möjligheter till 


integrering mellan olika kurser, både praktiska och teoretiska. Ett minskat 


elevantal skulle innebära att vi behöver dra ner på anläggningen och det 


skulle få konsekvensen att eleverna inte får samma goda förkunskaper med 


sig ut när de ska göra sin APL och integreringen mellan de olika kurserna 


blir svår att genomföra. 


 


Pedagogiska konsekvenser 


Det är redan idag en stor yrkeslärarbrist och kvalitén för kommunens elever 


riskerar att sjunka om flera aktörer ska konkurrera om ett fåtal lärare. 


 


En mycket viktig del av naturbruksprogrammet är det arbetsplatsförlagda 


lärandet (APL) som äger rum i minst 15 veckor. När eleverna är ute på APL 


får de lära sig att använda det de läst om i skolan. Redan idag är det en stor 


brist på APL-platser. 


 


Om vi framöver får färre antal elever kan vi inte behålla samma maskinpark, 


en maskinpark som är viktig för att eleverna ska kunna utvecklas i de 


praktiska momenten, där till exempel säkerhetsfrågan har ett stort fokus. 


 


Kommuner/förbund som Ronneby kommun har samverkansavtal med 


Samtliga kommuner i Skåne samt Blekinges västra kommuner (Sölvesborg, 


Karlshamn, Olofström och Ronneby) har ett avtal om fritt sök. Avtalet gäller 


för nationella program, nationella inriktningar, särskilda varianter, nationella 


idrottsutbildningar (NIU) och programinriktat val för en grupp elever. 
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Ronneby ingår också i ett samarbetsavtal med Sydostsamverkan, 


tillsammans med Emmaboda, Kalmarsunds gymnasieförbund (Kalmar, 


Borgholm, Mörbylånga, Torsås), Karlskrona, Lessebo, Nybro, Oskarshamn, 


Tingsryd, Karlshamn och Olofström. 


 


Statistiskt underlag 


1. Befolkningsprognos över kommunens 16-åringar de kommande 


fem åren (år 2022-2027) 


  


År 2022 2023 2024 2025 2026 2027 


16-


åringar 


420 366 352 377 376 362 


 


 


2. En sammanställning över antalet kommunala och fristående 


gymnasieskolor i Ronneby kommun som idag erbjuder 


nedanstående program och inriktningar:  


 


Program och 


inriktning 


Finns i kommunen Antal 


utbildningsplatser 


Naturbruksprogrammet 


(inriktning djurvård) 


Ja, Blekinge 


Naturbruksgymnasium  


36 


Naturbruksprogrammet 


(inriktning 


hästhållning) 


Ja, Blekinge 


Naturbruksgymnasium 


34 


Naturbruksprogrammet 


(inriktning 


naturturism) 


Nej, finns ej i 


kommunen eller i 


närliggande kommun. 


0 


 


    


Förslag till beslut 


Utbildningsnämnden föreslås överlämna yttrandet över ansökan från 


Lärande i Sverige AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns 


bedömning är att en etablering av Realgymnasiets naturbruksprogram 


(inriktning djurvård och hästhållning) bedöms få påtagliga negativa 


konsekvenser. 
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Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 


nämndsledamöterna Lars Sager (M), Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget samt att 


Kommunstyrelsen expedieras för kännedom.  


 


2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 


 


Nämndsledamot Lars Sager (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om utbildningsnämnden kan 


ställa sig bakom yttrandet över ansökan och finner att utbildningsnämnden 


beslutat ställa sig bakom yttrandet över ansökan från Lärande i Sverige AB 


till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att en etablering 


av Realgymnasiets naturbruksprogram (inriktning djurvård och hästhållning) 


bedöms få påtagliga negativa konsekvenser. 


      


Beslut 


 


Utbildningsnämnden överlämnar yttrandet över ansökan från Lärande i 


Sverige AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 


en etablering av Realgymnasiets naturbruksprogram (inriktning djurvård och 


hästhållning) bedöms få påtagliga negativa konsekvenser. 


Kommunstyrelsen expedieras beslutet för kännedom. 


 


________________ 
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Exp: 


Skolinspektionen 


Kommunstyrelsen för kännedom 


Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 78 Dnr 2022-000128 612 


Beg om remissyttrande avseende Ansökan från Aspero 
Friskolor AB (Dnr 2022:596). Remiss från 
Skolinspektionen. 


 


Sammanfattning  


Aspero Friskolor AB har hos Skolinspektionen ansökt om godkännande som 


huvudman för nationellt godkänd idrottsutbildning vid den fristående 


gymnasieskolan Aspero Idrottsgymnasium Karlskrona, i Karlskrona 


kommun fr.o.m. läsåret 2023/2024.  


Ronneby kommun har getts möjlighet att yttra sig över ansökan i enlighet 


med 2 kap. 5§ skollagen (2010:800). I yttrandet bör det framgå en 


beskrivning över vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska 


konsekvenser som den planerade utbildningen kan leda till på lång sikt. Med 


lång sikt avses fem år. 


 


Aspero Friskolor AB har hos Skolinspektionen ansökt om att fr.o.m. läsåret 


2023/2024 få starta utbildningen: 


 


- Nationellt godkänd idrottsutbildning med inriktning handboll 


 


Kommunens remissvar ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 


2022.      


 


Bedömning 


Ronneby kommuns bedömning är att den planerade utbildningen inte 


kommer att innebära några ekonomiska, organisatoriska eller pedagogiska 


konsekvenser för kommunen.      


 


Förslag till beslut 


Utbildningsnämnden föreslås överlämna yttrandet över ansökan från Aspero 


Friskolor AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 


en etablering av Nationellt godkänd idrottsutbildning med inriktning 


handboll i Karlskrona inte bedöms leda till några påtagliga negativa 


konsekvenser för Ronneby kommun.  
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Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 


nämndsledamot Tony Holgersson (SD). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget  


 


2:e vice ordf Stefan Österhof (S) yrkar bifall till tjänsteförslaget. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ställer frågan om utbildningsnämnden 


ställer sig bakom föreliggande yttrande och finner att utbildningsnämnden 


beslutat ställa sig bakom förslaget och överlämnar yttrandet över ansökan 


från Aspero Friskolor AB till Skolinspektionen, där Ronneby kommuns 


bedömning är att en etablering av Nationellt godkänd idrottsutbildning med 


inriktning handboll i Karlskrona inte bedöms leda till några påtagliga 


negativa konsekvenser för Ronneby kommun.  


     


Beslut 


 


Utbildningsnämnden överlämnar yttrandet över ansökan från Aspero 


Friskolor AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 


en etablering av Nationellt godkänd idrottsutbildning med inriktning 


handboll i Karlskrona inte bedöms leda till några påtagliga negativa 


konsekvenser för Ronneby kommun.  


 


________________ 


 


 


Exp: 


Skolinspektionen 


Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 79 Dnr 2022-000136 612 


Begäran om remissyttrande avs Ansökan från 
Academy of Music and Business Education Tingsryd 
AB. Remiss från Skolinspektionen, Dnr SI 2022:938. 


 


Sammanfattning  


 Academy of Music and Business Education Tingsryd AB har hos 


Skolinspektionen (Skolinspektionens dnr SI 220:938) ansökt om 


godkännande som huvudman för riksrekryterande utbildning för 


gymnasieskolan vid den fristående gymnasieskolan Academy of Music and 


Business Tingsryd, i Tingsryds kommun från och med läsåret 2023/2024. 


Ronneby kommun har getts möjlighet att yttra sig över ansökan i enlighet 


med 2 kap. 5§ skollagen (2010:800). I yttrandet bör det framgå en 


beskrivning över vilka ekonomiska, organisatoriska och pedagogiska 


konsekvenser som den planerade utbildningen kan leda till på lång sikt. Med 


lång sikt avses fem år. 


 


Academy of Music and Business Education Tingsryd AB har hos 


Skolinspektionen ansökt om att fr.o.m. läsåret 2023/2024 få starta 


utbildningen: 


 


- Estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med inriktning musik) 


 


Kommunens remissvar ska vara Skolinspektionen tillhanda senast den 6 maj 


2022. 


     


Bedömning 


Ronneby kommuns bedömning är att den planerade utbildningen inte 


kommer att innebära några ekonomiska, organisatoriska eller pedagogiska 


konsekvenser för kommunen. 


      


Förslag till beslut 


Utbildningsnämnden föreslås överlämna yttrandet över ansökan från 


Academy of Music and Business Education Tingsryd AB till 


Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att en etablering av 


estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med inriktning musik) i 


Tingsryd inte bedöms leda till några påtagliga negativa konsekvenser för 


Ronneby kommun.     
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Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar bifall till tjänsteförslaget och ställer 


frågan om utbildningsnämnden ställer sig bakom föreliggande yttrande. 


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat 


ställa sig bakom förslaget och överlämnar yttrandet över ansökan från 


Academy of Music and Business Education Tingsryd AB till 


Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att en etablering av 


estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med inriktning musik) i 


Tingsryd inte bedöms leda till några påtagliga negativa konsekvenser för 


Ronneby kommun.     


      


Beslut 


 


Utbildningsnämnden beslutar ställa sig bakom förslaget och överlämnar 


yttrandet över ansökan från Academy of Music and Business Education 


Tingsryd AB till Skolinspektionen där Ronneby kommuns bedömning är att 


en etablering av estetiska programmet (estetisk spetsutbildning med 


inriktning musik) i Tingsryd inte bedöms leda till några påtagliga negativa 


konsekvenser för Ronneby kommun.     


 


________________ 


 


 


Exp: 


Skolinspektionen 


Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 80 Dnr 2022-000036 012 


Årshjul - Utbildningsnämnden 2022. 


 


Sammanfattning  


Reviderat årshjul baserat på vad som behandlades på utbildningsnämndens 


sammanträde i mars har skett och tillställts ledamöterna i samband med 


dagens nämndssammanträde. 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll samt att en förnyad översyn av årshjulet sker.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll och att en fortlöpande översyn av 


årshjulet sker.      


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


En förnyad översyn av årshjulet ska ske inför maj månads 


nämndssammanträde. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 


Annika Forss, kvalitetsutvecklare 


Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 
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§ 81 Dnr 2022-000025 627 


Statistik från IFO - UN. 


 


Sammanfattning  


Statistik från Individ och Familje Omsorgsverksamheten (IFO) ang 


orosanmälningar från skolan delgavs utbildningsnämndens ledamöter.   


    


Bedömning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) informerade kring möte med 


socialnämndens ordförande. På fråga om utbildningsnämnden kan bistå med 


någon hjälp blev svaret nej. 


     


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 


nämndsledamot Lars-Olof Wretling (L). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


Exp: 


Ann-Christine Berg, IFO    
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§ 82 Dnr 2022-000027 602 


Kurser och konferenser april 2022 


 


Sammanfattning  


Några inbjudningar till kurser eller konferenser har inte inkommit till dagens 


nämndssammanträde. 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten. 
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§ 83 Dnr 2022-000028 600 


Aktuellt i verksamheten april 2022 


 


Sammanfattning  


  


o Förvaltningschef Tobias Ekblad informerade kring rekrytering av 


projektledare för Framtidens skolor och förskolor. Tjänsten har 


övertagits av utbildningsförvaltningen från Kommunledningen.  


Jeanette Jarleberg tillträder tjänsten (50 %) och resterande 50%  


som bitr rektor i Johannishus. 


o Vård och omsorgscollege etableras i Ronneby enligt beslut i 


Kommunfullmäktige. Arbetet har påbörjats. 


o Vidare informerade förvaltningschefen kring möte med Lycksele 


kommun kring det systematiska kvalitetsarbetet. Även Trelleborg 


kommun kommer i september för att ta del av Ronnebys arbete med 


riktade insatser. 


o Förvaltningschef Tobias Ekblad redogjorde inför beredskapen avseende 


platser inom förskola och skola om antalet flyktingar som anländer från 


Ukraina ökar. Tidigare även berörts under § 70:2022 detta protokoll. 


o Då närvaron vid årets Kvalitetsdialogen var sparsam från politikernas 


sida, kommer upplägget att omarbetas inför nästa Kvalitetsdialog och få 


en annan utformning. 


     


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 2:e vice ordf Stefan Österhof (S), 


nämndsledamöterna Tony Holgersson (SD), Lars Sager (M) och Lars-Olof 


Wretling (L). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      
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Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef 
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§ 84 Dnr 2022-000029 002 


Delegationer UN april 2022 


 


Sammanfattning  


Delegationslista över av förvaltningschefen tagna beslut 2022-02-21—2022-


03-25  har delgivits utbildningsnämndens ledamöter digitalt. 


      


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.      


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.      


      


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


 


Exp: 


Akten. 
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§ 85 Dnr 2022-000030 000 


Delgivningar april 2022 


 


Sammanfattning  


   2022.42-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för bättre språkutveckling i 


förskolan för 2022. 


 


 2022.109-047 


Skolverket; Beslut avseende statsbidrag för omsorg under tid då förskola 


eller fritidshem inte erbjuds för 2022 (Nattis). 


 


 2022.110-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för behörighetsgivande utbildning 


för lärare i yrkesämnen för 2022. 


 


 2022.113-047 


Skolverket: Beslut avseende statsbidrag för fortbildning för special-


pedagogik för 2022.     


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll.          


 


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll.           


 


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


________________ 


 


Exp: 


Akten.    
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§ 86 Dnr 2022-000031 600 


Övrigt Utbildningsnämnden april 2022 


 


Sammanfattning  


 


o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) lyfte frågan hur beakta barnperspektivet 


från Utbildningsnämndens sida.  


Hur notera detta i utbildningsförvaltningens tjänsteskrivelse och i 


protokoll (Utbildningsnämndens beslut) fr o m nästa utbildningsnämnd. 


 


Förvaltningschefen uppger att det bör noteras i tjänsteskrivelsen och att 


checklista finns framtagen för vilka dokument som berörs. 


o Vidare lyfte ordförande Åsa Evaldsson (M) fråga kring världsläget och 


om utbildningsförvaltningen har något som kan vara svårt att 


tillhandahålla vid kris. Då det gäller ankommande flyktingar tillämpas 


massflyktsdirektivet. 


o Ordförande Åsa Evaldsson (M) informerade om att utbildningsnämnden 


den 19 maj 2022 leds av 1:e vice ordf Silke Jacob (C) som 


mötesordförande. Likaså beredningsutskottet den 10 juni 2022. 


o Ordföranden Åsa Evaldsson (M) ger ett tydligt uppdrag till utbildnings-


förvaltningen att inge återrapportering till utbildningsnämnden den 19 


maj gällande betyg åk 7—9; 


-  Vilka åtgärder har utbildningsförvaltningen satt in för att förbättra 


betygsresultatet i åk 7-9 och då med tanke på att betygsresultaten 


försämras? För eleverna? Vilka resultat har det gett? 


-  Framöver önskas en betygspresentation på utbildningsnämnden två 


gånger/årligen (juni och januari? Snabbt efter betygen). Förs upp i 


årshjulet. 


-  Att utbildningsförvaltningen redovisar till utbildningsnämnden hur de 


säkerställt att det för samtliga elever i behov av åtgärdsprogram (elever 


som befaras inte nå målen) upprättas sådana, samt att eleverna görs 


delaktiga i upprättande och i planering av insatser. 


-  Att utbildningsnämnden delges presentation av hur lärartjänster och 


förestelärare placeras utefter elevernas behov. 


-  Planering/resultat av Lovskola ? 


-  Andra insatser ? 


-  Nyanlända  ? 
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I anslutning härtill ajournerades nämndssammanträdet för partidiskussioner. 


Några partier kommer att mailledes skicka in eventuellt tillkommande 


punkter. 


 


Nämndsledamot Lars Sager (M) efterfrågar sammanställning och bra 


jämförelsematerial/underlag. 


     


Deltar i debatten 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M), 1:e vice ordf Silke Jacob (C),  2:e vice ordf 


Stefan Österhof (S),nämndsledamöterna Lars-Olof Wretling (L), Tony 


Holgersson (SD) och Lars Sager (M), samt ersättaren Robin Bowin (V). 


 


Yrkanden 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) yrkar att informationen tas till dagens 


protokoll, samt; 


Att utbildningsförvaltningen får i uppdrag inge rapport gällande betyg 7-9 


vid utbildningsnämndens sammanträde den 19 maj 2022.    


      


Propositionsordning 


Ordföranden Åsa Evaldsson (M) finner att utbildningsnämnden beslutat att 


informationen ska tas till dagens protokoll och att utbildningsförvaltningen 


får i uppdrag inge rapport gällande betyg 7-9 vid utbildningsnämndens 


sammanträde den 19 maj 2022.        


      


 


Beslut 


 


Informationen tas till dagens protokoll. 


Utbildningsförvaltningen får i uppdrag inge rapport gällande betyg 7-9 vid 


utbildningsnämndens sammanträde den 19 maj 2022.        


________________ 


 


 







 


Utbildningsnämnden 


SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 


48(48) 
2022-04-13  


 


  
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


     


 


Exp: 


Tobias Ekblad, Fch/Skolchef  


Charlotte Kansikas, Vch Grundskola 


Maria Sjölund, kvalitetsutvecklare 


Annika Forss, kvalitetsutvecklare 


Anna-Karin Sonesson, kanslichef Kommunledningsförvaltningen    





		2022-04-21T11:43:58+0200




